
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Koordineringsutvalg utvikling støysonene 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
Dato: 13.12.2019 
Tid: 09:15 - 10:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder OK-SP 
Ketil Kvam Medlem OK-PBO 
Hans Kristian Norset Medlem GRUNNEIERE 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Therese Eidsaune MEDL OK-H 
Knut Morten Ring MEDL OK-AP 
Daniel Johansen MEDL KSE 
Karl Erik Sørensen MEDL GRUNNEIERE 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Stein Eriksen Karl Erik Sørensen GRUNNEIERE 
Gunnhild Tettli Knut Morten Ring OK-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
  

 
 

Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 
Fra Forsvarsbygg møtte Carl Oscar Pedersen. 
  



 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Referatsaker 
 
Referat fra siste møte KOU: 

 Kan FB si noe mer om oppfølging av støymålinger og revisjon av støykart 
o Ikke foreløpig.  
o Saken må følges opp videre. 

 Hvordan er tilgang til fakta om støyproduksjon og flybevegelser i og utenfor vedtatt 
støykart 

o Viktig at målinger skal framskaffe et godt erfaringsgrunnlag for oppfølging 
og evt. framtidige tiltak. 

o Usikkert om det blir åpenhet og tilgang for beboere i området og 
sivilbefolkning. 

o Ønskelig at det hadde vært flere målere stående permanent over tid i stedet 
for å flytte færre målere periodevis.   

o Saken må følges opp videre. 
 Etterbruk og/eller flytting av verna boliger 

o Det skal gjøres et forarbeid for å vurdere helhetlige løsninger, som feks 
reetablering av våningshus og tun, bo eller ikke bo, hvor og hvordan. 

 Statens vegvesen, kommunen og opprusting av fylkesveier 
o Anleggsplan er etterspurt i flere møter – status ikke klar! 
o Arbeides med turveg på deler av Karlsengvegen som del av turvegnett i hele 

kommunen. Busslomme er bygd, noe av turvegen er på plass og noe gjenstår. 
Er et viktig trafikksikkerhetstiltak for beboere i område. 

o Turvegen Hårberg – Uthaug er i planfase. Det påpekes at beboere i området 
må involveres i planarbeidet. 

 
 
Orienteringssaker 
 
1. Orientering fra Forsvarsbygg v/Carl Oscar Pedersen 
 



  



  



 



 
2. Hva har skjedd ift politisk oppfølging ang støyisolering av boliger i rød sone ned til 

30/35 dB 
 Saken må løftes politisk for å få satt i gang et arbeid rundt dette.  
 Det handler om tiltak på 22 boliger nå, ikke et omfang på 176 boliger som var 

utgangspunkt når reguleringsplanen ble vedtatt. 
 
3. Krav om at alle bygninger rives på privatboligtomter. Der ny grunneier ønsker dette. 

 Viktig med dialog med Forsvarsbygg nå for å oppnå gode helhetlige løsninger i den 
hensikt å legge til rette for framtidig landbruksdrift. Enklere å vurdere total riving og 
rydding nå enn om 2 - 3 år.  

 Det etterlyses bedre kommunikasjon med kommunen fra grunneiere i forhold til riving 
og tilbakeføring. Når det rives og tilbakeføres tomter/områder må det være i 
samsvar med ønsker fra de som skal overta grunnen. 

 
4. Ansvaret for framtidig forvaltning av kulturlandskapet i støysonene. 

 Grunneierne er påført store restriksjoner som oppleves som tyngende. 
 Kan støysonene bli vurdert som prioriterte kulturlandskap? 

o Spørsmål rundt rød sone som prioritert kulturlandskap undersøkes av 
administrasjon 

 
5. Rolle, sammensetting og mandat for KOU etter 2019 

 Enighet om at KOU bør videreføres med 5 instanser: 
o Ørland Flystasjon 
o Forsvarsbygg 
o Ørland kommune administrasjon 
o Kommunepolitikere 
o Grunneiere/beboere/SGØ 

 
 
6. Naboloven §2 

 Det skal gjøres et arbeid fra kommunens side for å bistå en juridisk vurdering omkring 
erstatning i forhold til naboloven. Kommunen har innvilget 450 000kr til arbeidet. 

 
 


